
Straszyn 2021-12-16

Konsultacje społeczne w sprawie
koncepcji miejsca rekreacji w Straszynie przy ul. Spacerowej

Powstanie miejsca do rekreacji w Straszynie przy ul. Spacerowej (działki 85/11, 85/2) było
postulowane przez mieszkańców przez szereg lat. W 2020 roku sołtys Straszyna wprowadził
ten punkt do projektu wniosku o środki z funduszu sołeckiego. Zebranie wiejskie 2020-09-22
uchwaliło zaproponowany wniosek.

W dniu 2021-09-15 miała miejsce wizja lokalna z urzędnikiem ds inwestycji Wojciechem
Korytowskim. W spotkaniu uczestniczył radny gminy Andrzej Chmielewski.

W dniu 2021-11-19 miała miejsce wizja lokalna z udziałem wykonawcy koncepcji. W
spotkaniu wzięli udział: sołtys Jerzy Feliksiak, radni gminni: Andrzej Chmielewski, Dariusz
Grudniewski, Jan Pawul.

W dniu 2021-12-09 koncepcja została zaprezentowana sołtysowi Straszyna oraz radzie
sołeckiej.
Zgłoszone uwagi:
-drewniane pomosty będą wymagały konserwacji
-pytanie o możliwość wykonania plaży piaskowej i ewentualny koszt

W dniu 2021-12-10 koncepcja została zaprezentowana mieszkańcom za pośrednictwem
mediów elektronicznych:
-strona Sołectwo Straszyn na Facebook
-grupa Straszyn - nasze miejsce na Facebook
-strona radnego gminy Andrzeja Chmielewskiego na Facebook
Uwagi zgłoszone przez mieszkańców:
Uwagi do koncepcji:
-za mało przestrzeni dla dzieci
-eko tor przeszkód
-więcej huśtawek i zjeżdżalni
-plaża piaskowa
-kładka nad rzeką między placem rekreacji i placem zabaw

W dniu 2021-12-12 miało miejsce spotkanie konsultacyjne na platformie Zoom. Omówione
zostały zgłoszone wcześniej uwagi, nie zostały wniesione żadne nowe wnioski.

Sporządził: Andrzej Chmielewski

* W czasie wizji lokalnej 2021-09-15, jeden z mieszkańców przechadzał się w okolicy
miejsca rekreacji, nie dołączając do rozmowy i spaceru po omawianych działkach. Po
odjeździe urzędnika gminy, mieszkaniec ów nawiązał rozmowę z radnym Andrzejem
Chmielewskim. Potraktowałem zgłoszenie jako część wizji lokalnej/konsultacji, ponieważ
nastąpiło ono w kontekście budowy miejsca rekreacji. Dlatego wniosek z rozmowy został
ujęty w poprzedniej wersji dokumentu. Na wniosek wspomnianego mieszkańca, który nie



życzy sobie, aby ta rozmowa była ujmowana jako część wizyty, usuwam tę część
wypowiedzi.
Wnioski wszystkich innych mieszkańców sołectwa, zgłaszane w czasie wszelkich rozmów i
konsultacji, które ogłosiłem 2021-12-10, zostały ujęte w rozważaniach dotyczących kształtu
tego obiektu użyteczności publicznej.


